
Besluitenlijst vergadering raadscommissie Bestuur en Strategie op í7 februari 2020

Aanwezig

Afwezig

E. Leeger (voorzitter), L. Kilian (plv. griffier), M. Smits, E. van der Wijst, A. School en S. Schoonenberg (CDA), J. Bouwman en F. van de Ven
(Lokaal), J. Prinsen en M. van Vugt (SP), A. Boellaard (D66), J. van der Dussen en P. Kremers (WD), E. Neelen en J. Jansen (Progressief
Bernheze), M. Konings (Politieke Partij Blanco); M. Moorman (burgemeester); R. Wijdeven (wethouder) en P. Hurkmans (secretaris).

J. Raaimakers (SP), R. van Herpen (D66), P. Smits (Politieke Partij Blanco), P. van Boekel en R. van Moorselaar (wethouder).

Onderwerp Besluit Opmerkingen - Toezeggingen - Afspraken

1 Opening

2 Vaststellen van de agenda voor deze
vergadering

De commissie stelt de agenda
ongewijzigd vast.

3 Vaststellen van de besluitenlijst van
de vergadering op 13 januari 2O2O

De commissie stelt de besluitenlijst
ongewijzigd vast.

De heer Van der Dussen wijst op de toezegging van wethouder Wijdeven om de kosten
en opbrengsten van de inzameling van oud papier door verenigingen inzichtelijk te
maken (agendapunt 5, pagina 2). Wethouder Wijdeven antwoordt dat de informatie
beschikbaar is, maar kennelijk nog niet bij de commissie terecht is gekomen. Hij zorgt
ervoor dat de toegezegde informatie zo snel mogelijk beschikbaar komt voor de
commissie. NB. De reactie is als bijlage 1 toegevoegd aan deze besluitenlijst.

4 Mededelingen Mededel ingen voorzitter:
- De voorzitter wijst de commissieleden op de geplande bijeenkomsten zoals

opgenomen op het activiteitenoverzicht op iBabs. Zij noemt de verenigde
voorbereidende bijeenkomst Regio Noordoost Brabant op 19 februari, de
startbijeenkomst voor de raad over de democratische kwaliteit in Bernheze op 2
maart, de regionale raadsledenbijeenkomst op í I maart en een
informatiebijeenkomst over de Maashorst op 16 maart.

5 Rondvraag Wethouder Wijdeven beantwoordt de volgende vragen:
- De heer Kremers (VVD) merkt op dat bij de milieustraat particulieren worden

geweigerd die een aanhangwagen van een bedrijf hebben geleend. Waarom
gebeurt dit?
Antwoord: De Milieustraat is alleen bedoeld voor inwoners van Bernheze, niet voor
bedrijven. De controles bij milieustraten zijn strenger geworden. Dat is niet enkel in

Bernheze het geval, maar ook in de regio.
- De heer Van der Dussen (VVD) meldt dat op de Nistelrodeseweg - Hoogstraat

wederom een fietser is aangereden. Het wordt volgens hem tijd dat er iets wordt
gedaan aan de verkeersveiligheid en hij vraagt om een reactie van de wethouder.
Antwoord: De wethouder meldt dat er morgen (18 februari) een voorstel door het
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college wordt behandeld waarin wordt verzocht om € 70.000,- beschikbaar te stellen
voor de verbetering van de veiligheid op de genoemde locatie.
Mevrouw Boellaard (D66) vraagt of er iets is veranderd in het opruimbeleid in het
centrum van Heesch. Er ligt de laatste tijd veel rommel.
De wethouder zegt toe dat hij nagaat of er iets is veranderend in het opruimbeleid.
Antwoord: Het probleem is bekend en binnenkort neemt het college een besluit om
dit probleem op Íe /ossen. Het beleid is niet veranderd, maar voor dit jaar ontbreken
de financiële middelen (nog).

6 Regionale samenwerking Mededelingen burgemeester:
- Het kabinet heeft positief besloten over de door de Regio Noordoost Brabant

ingediende Regio Deal en stelt € 10 miljoen beschikbaar voor het versterken van de
leefbaarheid voor de inwoners van Noordoost Brabant. De komende periode zal de
Regio Deal worden uitgewerkt.

- De voorzitter verwijst naar het regionale rekenkamerrapport over de regio
Noordoost Brabant / AgriFood Capital. Naar aanleiding van dit onderzoek heeft de
agendacommissie besloten om te gaan experimenteren met een lokale regiotafel.
Deze lokale regiotafel bestaat uit een vertegenwoordiging van de raad, de
burgemeester, de griffier en een adviseur bestuur en organisatie. Deze lokale
regiotafel bespreekt de agenda's van de regiodagen (vier per jaar). De uitkomst van
de lokale regiotafel is input voor het college tijdens de regiodagen en in de
commissie BS volgt bij het standaardagendapunt'regionale samenwerking' een
terugkoppeling door een lid van de regiotafel en de portefeuillehouders. Na een jaar
volgt een evaluatie.

- Zoals afgesproken, heeft de burgemeester de opmerkingen van de commissie over
het beleidsplan van de Veiligheidsregio, ingebracht in de vergadering van het
algemeen bestuur (AB). Het AB heeft het idee overgenomen om halverwege 2020
de balans op te maken door te praten over de resultaten. Het AB wil ook de
regionale raadsbijeenkomsten beter benutten. De burgemeester geeft verder aan
dat er een landelijke denktank is met het oog op de toekomstbestendigheid van de
vrijwilligers bij de brandweer. Tot slot merkt zij op dat de Veiligheidsregio
voorstander is van een algeheel vuurwerkverbod.

7 Opiniërende bespreking Kadernota
2021 BSOB

De commissie kan zich vinden in de
zienswijze op de kadernota van de
2021 van de BSOB zoals voorgesteld
door het college.

De heer Van der Zanden, de nieuwe directeur van de BSOB
(Belastingsamenwerking Oost-Brabant), verzorgt een presentatie en beantwoordt
de vragen van de commissie.
NB. De presentatie r's op 5 maart toegevoegd aan iBabs.
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De heer Van der Zanden en wethouder Wijdeven reageren op de opmerkingen en
beantwoorden de vragen van de commissie over de kadernota van de BSOB. De
vragen en opmerkingen zijn divers en hebben onder andere betrekking op het effect
van de Omgevingswet op de BSOB, de kostenverdeelmethode, informatie-
veiligheid, reclamebelasting, BAG-WOZ-koppeling etc. De heer Van der Zanden
zegt toe dat het antwoord op de vraag over het effect van de Omgevingswet op de
BSOB zo snel mogelijk volgt.
Reactie heer Van der Zanden: De uitwisseling van gegevens Íussen gemeente en
ESOB wordt nog belangrijker. De verwachting is dat de invoering van de nieuwe
Omgevingswet een toename in vergunningvrij bouwen teweeg gaat brengen. Dat
heeft als direct gevolg dat het in kaart brengen van deze WOZ-relevante mutaties
een groeiende gezamenlijke verantwoordelijkheid van BSOB en de deelnemers
wordt. Het nieuw op te stellen omgevingsplan zal betrokken worden in de
waardebepaling in het kader van de wet WOZ. Het is daarom essenÍieel dat de
BSOB op de hoogte blijft van alle zaakgebonden rechten en plichten per locatie.
De commissie deelt het standpunt van het college dat het financiële kader ontbreekt
en de commissie kan zich dan ook vinden in de voorgestelde zienswijze op de
kadernota.

8 Verordeni ng gegevensverstrekking
basisregistratie personen Bernheze
2020

De commissie adviseert unaniem
positief.

De burgemeester meldt dat artikel 4 van de verordening is gewijzigd. De gewijzigde
verordening is in iBabs beschikbaar. De datum van inwerkingtreding is veranderd en
er is een lid toegevoegd waarmee, bij het vaststellen van de voorliggende nieuwe
verordening, de huidige verordening wordt ingetrokken.
De heer Konings (Politieke Partij Blanco) merkt op dat hij het plezierig zou vinden
als de wijzigingen ten opzichte van de vorige verordening zichtbaar zouden zijn.
De commissie heeft geen inhoudelijke opmerkingen over de verordening.

I Voortzetting regionale samenwerki ng
Noordoost-Brabant

De commissie is in principe positief
over het voorstel, maar brengt geen
advies uit aan de raad in verband met
de verenigde voorbereidende
bijeenkomst op 19 februari 2020.

De fracties spreken zich nog niet definitief uit over het voorstel aangezien
aanstaande woensdag de verenigde voorbereidende bijeenkomst plaatsvindt over
hetzelfde onderwerp. Met hier en daar een kritische noot en een aantal vragen, kan
de commissie zich vinden in het voorstel over de voortzetting van de samenwerking
in Noordoost-Brabant. Volgens de commissie is de regio op de goede weg en
worden de raden steeds beter betrokken en beter in positie gebracht. De commissie
is blij met de ontvlechting, de structuur is hierdoor duidelijker. De commissie vraagt
zich wel af hoe de uitkomsten van aanstaande woensdag worden teruggekoppeld
en hoe eventuele wijzigingsvoorstellen moeten worden vertaald.
Mevrouw Neelen geeft aan dat Progressief Bernheze woensdag, samen met een
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aantal fracties uit de regio, een wijzigingsvoorstel indient over de transitie intensieve
veehouderij en landbouw.
De burgemeester reageert op de opmerkingen van de commissie en beantwoordt
de vragen. Zij zegl toe dat de raad, voorafgaande aan de raadsvergadering op '12

maart, de opbrengst van de bijeenkomst op 19 februari ontvangt.
NB. Het verslag van de bijeenkomst en een addendum zijn op 20 februari op iBabs
geplaatst. Deze documenten zijn ook toegevoegd aan de stukken van de
raadsvergadering op 12 maart.

10 Opiniërende bespreking Startnotitie
beleidsnota Economische Zaken
Bernheze

De commissie kan zich vinden in de
voorgestelde procesgang zoals in de
startnotitie beschreven.

De commissie is te spreken over de startnotitie en is van mening dat de goede
doelen zijn geformuleerd. De heer Jansen van Progressief Bernheze merkt wel op
dat de onderliggende doelen 'erg smal zijn'. Een aantal fracties (CDA, Politieke
Partij Blanco, Lokaal)vindt het belangrijk om tussentijds, dus voordat het definitieve
voorstelwordt voorgelegd, geïnformeerd te worden over de keuzes die zijn of
worden gemaakt. Wethouder Wijdeven antwoordt dat hij bekijkt of een tussentijdse
terugkoppeling haalbaar is. De wethouder zegt toe, in reactie op de vraag van D66,
dat hij nagaat of de werkzaamheden van de werkgroep Duisenbergmethode
gevolgen hebben voor het proces.
Reactie wethouder:
1. Voordat een definitief voorstel wordt voorgelegd, vindt eerst een opiniërende

bespreking met de commissie plaats.
2. Duisenbergmethode: Wfi zoeken daar in het proces samen met de rekenkamer

afstemming in, met name om tot SMART doelstellingen te komen. Dit lijkt ons
geen directe grote gevolgen te hebben voor het proces.

11 Opiniërende bespreking Beleidskader
2021 Veiligheidsregio Brabant-Noord

De commissie kan zich vinden in het
voorstel van het college om een
positieve zienswijze af te geven op het
Beleidskader 2021 van de
Veiligheidsregio Brabant-Noord,
waarbij de opmerking over de
gemeente Haaren wordt
meegenomen.

Met verwijzing naar de uitvoerige bespreking van de uitvoeringsagenda van de
Veiligheidsregio in de vorige commissievergadering, heeft de commissie weinig
opmerkingen over het Beleidskader. De commissie kan zich vinden in de drie
aanvullende punten.
Mevrouw Boellaard (D66) noemt als aandachtspunt het delen van privacygevoelige
informatie.
De heer Van der Dussen (WD) merkt op dat bij de kosten twee maal 'BzBN'wordt
genoemd. Burgemeester Moorman zegt toe dat het antwoord op deze vraag z.s.m.
volgt.
Antwoord: ln het voorstel stond bij de berekening 2x BzBN genoemd
(Bevolkingszorg Brabant-noord). De burgemeester lichtte toe dat in het beleidskader
zelf op pagina 14, 15 en 16 de uitwerking hiervan staat.
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. De benaming is inderdaad 2x opgenomen. Het beleidskader maakt zelf ook een
ve rd e I i ng i n Be vol ki ng szorg fu ncti e str u ctu u r e n Bevol ki ng szorg ove rig.

o Functiestructuur; zijn de kosten voor het betalen van de functionarissen op hard
piket, tevens het opleiden, trainen en oefenen van deze mensen.

o Overig; o.a. personeelskosÍen, opleiding trainen oefenen van de niet piket
functies, overhead e.d.

12 lngekomen stukken Er lagen geen ingekomen stukken voor

13 Sluiting De voorzitter sluit om 21.45 uur de vergadering

Vastgesteld in de vergadering van de commissie Bestuur en Strategie op B juni 2020

Leandra Kil EzraLe
voorzitter

Bijlage(n):
'1. Reactie op rondvraag over inzameling oud papier (agendapunt 3)
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